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Beslutsförslag Nämnden diskuterar hur Nagu centrum borde utvecklas.   
 

Beslut Nämnden inledde med en analys av den gångna sommaren och hur den fungerat 
och upplevts i Nagu. På basen av diskussionen listade nämnden följande frågor 
som bör åtgärdas på kort, medellång och lång sikt: 
 
Åtgärder på kort sikt: 
-  Trafiklösningarna i centrum inklusive fordons- som fotgängarströmmarna bör 
 ses över (med målet en säkrare trafik och en bättre spridning av flanörer till 
 hela centrumområdet 
- Byggandet av Strandpromenaden mellan Södra hamnen och 
 Klockarbergsvägen bör slutföras 
- Aktiviteter för barn o såväl Norra som Södra hamnen bör ordnas i samråd 
 med aktörerna i respektive hamn 
- Centrum bör göras trivsammare och infarterna mera inbjudande – det 
 behövs mera grönt men mindre sly 
- En centrumvision bör uppgöras med klara målsättningar (nu finns det många 
 exempel på att saker förverkligas utan att komplettera eller utgöra en del av 
 helheten) Med vision avses därmed inte en regelrätt plan men en vägledning 
 till hur man vill att Nagu centrum kunde utvecklas. 
- En lösning för busstationen som inte minskar på antalet parkeringsplatser bör 
 hittas 
- Muddringarna i Södra hamnen och vid Najaden-bryggan liksom flytt av 
 avloppsröret från Ernholm bör verkställas under 2023 
- Under midsommaren skulle det behövas såväl midsommarstång som -dans 
 vid Framnäs (för aktörerna kring Framnäs) 
- De allmänna vägarnas (stadens) skick i centrum bör förbättras (åtminstone 
 med regelbunden lappning) 
 
Åtgärder på medellång sikt  
- Södra hamnen och torget bör utvecklas till marknadsplatsen i Nagu centrum 
 där alla vill sälja och ditt alla vill komma på besök och med verksamhet för 
 barn  
- En husbilsparkering bör byggas (gärna av en privat aktör)  
- Behovet av skyltning bör utredas vidare och man bör gå in för en enhetlig ^
 skyltning där alla använder samma layout och färgsättning  
- Jetukastet längs med Westerholm-stigen kunde förses med ett utkikstorn 
 - Även Nagu skulle vara betjänat av en motionstrappa  
- Avfallssorteringen bör utvecklas – i synnerhet plast 
 - Den befintliga hundparken bör finnas i centrum även i framtiden med tanke 
 på sommargäster/turister och lokalbefolkningen  
- Parkeringen i Nagu centrum bör utvecklas och antalet parkeringsplatser 
 utökas 
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Åtgärder på längre sikt 
 - Byggandet av en campingplats i närheten av centrum   
 
Allmänt  
- Företagarna och föreningarna bör delta i arbetet med och för Nagu centrum -
 Nämnden konstaterade att de flesta åtgärderna inte medför några stora 
 kostnader men har en avsevärd positiv inverkan på Nagu centrum.   
 
Nämnden beslöt att gå vidare enligt följande: 
 - Representanter för tjänstemannakåren, Nagunämnden och proNAGU inbjuds 
 till ett strategimöte inom oktober 
 - Ett stormöte med alla aktiva parter i Nagu centrum (företag, föreningar och 
 andra) ordnas under december-januari  
- Det årliga mötet med gästhamnsföretagaren bör ordnas omgående 

 
Delgivning Stadsdirektören, Näringslivschefen, Tekniska chefen, Stadsstyrelsen, 

Stadsstyrelsens sektion för tekniska ärenden, Kulturnämnden, Turistchefen, 
Fullmäktigegrupperna, Bygg- och miljönämnden 
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